
                  Zápisnica č. 4/2023 z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 28.06.2023

                    

K     bodu č. 1      

     P. Starosta zahájil  zasadnutie, privítal prítomných poslancov OZ, ako aj  prítomných
obyvateľov obce .

K     bodu č.2, 3  
     P. Starosta obce konštatoval, že OZ je uznášania schopné . Zo 7 poslancov sú prítomní 5.

Za zapisovateľa vymenoval p. Lázárovú. Za overovateľov zápisnice vymenoval p. Györki a p.
Vargovčík
Starosta obce  prečítal program ,  doplnil o 1 bod,  stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu
záverečného účtu obce Poľany rok 2022, a zasadnutie pokračuje  s bodom č. 8 
Starosta dal schváliť program s doplnením. Zo 5 poslancov hlasovali jednotne 5 áno. Nikto sa
nezdržal hlasovaniu, nikto nehlasoval proti.
  
K     bodu č.4   
Starosta prečítal uznesenie z predchádzajúceho zasadania OZ.

K     bodu č.5  
Starosta  obce  položil  otázku  p.  Doľákovej,  či  môže  nahrávku  zapnúť  p.  Vargovčík.   P.
Doľáková  s nahrávaním súhlasila, jej syn odmietol.
Starosta obce dal priestor p. Doľákovej sa vyjadriť k téme - zhoršené susedské vzťahy. P.
Doľáková  vyjadrila svoj názor, že na začiatku susedský vzťah bol dobrý.
Podľa  tvrdeniu  p.  Doľákovej  problémy  sa  začali  pred  2  rokmi,  keď  sused   Vargovčík
nainštaloval kameru na komín rod. domu  aby ich sledoval. 
Nainštaloval aj silné reflektory, ktoré osvetľujú jeho kuchyňu a svieti v noci až do jej postele. 
Ďalej dodala, nechápe prečo ich sused kontroluje, behá za ňou do záhrady, naháňa ju. 
Umiestnili od suseda  konštrukciu s plachtu ako ohrádku, potom sused Vargovčík začal nosiť 
slimáky na ich pozemok, slimáky lietajú po celom dvore, na jahody, zničili jej cesnak, 2 boxy 
paradajky . Ďalej tvrdí, že sused zničil 14 stromov na jej pozemku,  postriekal ich. P. 
Doľáková dodala, že má aj dôkazy. Starosta ju požiadal, aby dôkazy  predložila. Jej syn 
ukázal v telefóne fotky. Poslanci OZ sa pozreli na fotky v telefóne. P. Györki povedal, že 
v telefóne sú iba fotky od slimákov, a nie dôkaz o tom že ich tam umiestnil sused. Slimáky sú 
všade, každý má vo svojej záhrade a na dvore – dodal poslanec.
Starosta vyzval p. Vargovčíka nech sa vyjadrí aj on k danej téme. Vargovčík povedal,  nevie 
si predstaviť, že by niekto, kto ho pozná, uveril týmto veciam o ňom, že slimáky hádže na 
susedovho dvora. Tvrdenia p. Doľákovej  nie sú pravdivé. Kamery má dve, jedna kamera na 
prednej strane domu druhá kamera na zadnej strane . On ich nesleduje ani  nesledoval cez 
kamery nikdy. Má aj svetlá vonku ale nesvietia na jej dvor, svietia na svoj pozemok.
Poslanec Györki dodal, že ak bude z toho policajné vyšetrenie a  p.Doľáková nemá o tom 
dôkazy čo tvrdí, môže mať z toho problém. Doľáková odpovedala, že má dôkazy ale teraz OZ
neprezradí. Prezradí policajtom. 
Patakiová dodala, že slimákov netreba nosiť z jedného miesta na druhé, oni sú všade.
Szabová tiež dodala, že boli 2 roky kolegovia s p. Vargovčíkom a neverí tvrdeniam o ňom.
OZ vypočul obe strany a berie  na vedomie. P. Doľáková a jej syn opustili  miestnosť.



K     bodu č.6  
Starosta obce prečítal stanovisko hl. kontrolóra k Záverečného účtu obce Poľany  r. 2022  a
celoročným hospodárením  a súhlasí s jeho schválením  bez výhrad.
OZ berie na vedomie stanovisko hl. kontrolóra

K     bodu č.7  
Starosta   dal  schváliť  Návrh  záverečného  účtu   obce  Poľany  rok  2022  a jeho  celoročné
hospodárenie bez výhrad.
OZ schválil jednohlasne 5 áno. Nikto nehlasoval proti ani sa nezdržal hlasovaniu.

K     bodu č. 8  
Starosta  informoval  o tom,  že  Rastislav  Illés   má  záujem   prenajímať  RD  s.č.  31   na
spoločnom dvore.  Znalecký posudok bol vyhotovený a RD má cenu 9500,00 Eur.
Poslanci OZ sa zhodli že je to príliš veľa za ten starý dom. Hl. kontrolór obce Mórocz  dodal,
že obec nemôže predať za cenu menej ako v znaleckom posudku. Starosta obce dostal za
úlohu informovať sa od Illésa, či má záujem o prenájom za 9500,00Eur. 
OZ berie na vedomie Znalecký posudok RD č.31

K     bodu č. 9  
Starosta informoval prítomných o cenovej ponuke na nový kamerový systém 3700,00 EUR
Hl. kontrolór Mórocz navrhoval, aby  sa začalo verejné obstarávanie , osloviť 3 firmy.
Poslanci OZ sa zhodli , že treba oživiť starú kameru .
Starosta dal schváliť oživenie starej kamery. 
OZ schválil jednohlasne 5 áno. Nikto nehlasoval proti ani sa nezdržal hlasovaniu.

K     bodu č. 10  
Starosta pred otvorením diskusie  informoval o akcii obce Poľany vo VVS . 1 akcia stojí
13,28 Eur a dal schváliť aby zatiaľ nebola predaná.
OZ schválil jednohlasne 5 áno. Nikto nehlasoval proti ani sa nezdržal hlasovaniu.  

Starosta otvoril diskusiu.
Muszka  mal  pripomienku,  na  reformovanom  cintoríne  tráva  nie  je  kosená.  Starosta
odpovedal, že údržba  prebieha aj tam.
Obyvateľ Kocsis G. dodal, že tento týždeň bol na cintoríne a Muszka má pravdu nie je kosený
cintorín.
Hl. kontrolór Mórocz  ohľadom bytovky informoval prítomných o to, že nakoľko prebieha
exekučné konanie proti vlastníkmi, obec nemôže konať. 
Muszka mal návrh, že treba oplotiť, aby sa k nemu mohli dostať iba majitelia bytu.

K     bodu č. 11  
P. Lázárová   prečítala Uznesenie –  a Ing. Bagonyi Ján ,starosta dal schváliť.
OZ schválil jednohlasne 5 áno. Nikto nehlasoval proti ani sa nezdržal hlasovaniu.



K     bodu č.12  
P. Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.
 
Spracoval: Bc. Valéria Lázárová
Schválil: Ing. Ján Bagonyi, starosta
V Poľanoch, dňa : 29.06.2023

                                                     


